
Referat FAU-møte 2. november 2022 
Sak Tilstede 

Cæsar Quennerstedt, Kristoffer Fløgstad, Janca Klann, Jenny Nytun, Maryam Aghazadeh, 
Astrid Des Rosiers, Marea Perea, Beate Dar, Beatrice Vestling. Linda Osmundnes (rektor). 
 
Ikke tilstede 
Susie Jentoft, Gareth Williams, Tove Galaaen, Tatjana Antonsen, Mia Østergaard, Mikael 
Toresen, Sara Kinge, Farah Hussein, Marianne Samuelsen, Shifali Diesen, Crystala Wone, 
Caroline Seljestad, Amara Iqbal, Ibrahim Cheema, Marina Dragonetti, Reza Nawbi, Zinat Ara 
 

Saker til oppfølging: 

1.Godkjenning av 
referat og innkalling 

Godkjent. 
Astrid er referent på dette møtet.  

 

2.Rektors halvtime Mye sykdom for tiden 
Tidligere i høst var det lite fravær blant lærerne. Nå er det høyt fravær pga mye sykdom.  
 
Rekruttering 
Det er en utlysning ute nå hvor det søkes etter lærer. Det er vanskelig å rekruttere på denne 
tiden av året og få søknader er kommet inn. Det er veldig aktuelt å ansette førskolelærere, så 
dersom dere kjenner noen er det bare å tipse om ledig stilling.    
Det kommer ny lærer i desember 2022 og februar 2023.  
 
Nasjonale prøver 
Rosenholm gjør det veldig godt på nasjonale prøver. Langt over det nasjonale gjennomsnittet. 
  
Øyeblikksbilde 
Det er ikke så mang utfordringer på 5-7. trinn, men det er flere utfordringer på 1-4. trinn. 
Dette handler om at barna fremdeles trener på å være sammen.  De samme utfordringene går 
igjen i alle klassetrinnene. Skolen jobber med dette.  
 
Skolemiljøutvalgsmøte 
Utvalget hadde møte i dag hvor det ble snakket om trivsel og innspill til trivselstiltak. Det er 
kommet inn mange gode innspill. FAU kom med forslag til at foreldre og elever gjør stunts 
sammen. Skole, elevrådet og FAU er positive til det. Da kan man ta kontakt med sosiallærer.   

 



 
Rosenholm skole har et trygt og godt skolemiljø. Voksne kan si at barn ikke har det så ille, men 
det er barn som skal si hva slags trivsel de har. Skolen har undersøkelsesplikt! 
Skolen skal følge med og gripe inn når noe ikke er greit. Det er en «oppskrift» på hva som skal 
gjøres dersom man får inn et varsel.  
 
Spørsmål til rektor 
Når tar man kontakt med foreldre når det ikke fungerer i klasserommet? 
Svar: Terskelen er lav. Vi tar kontakt fort når man ser at det ikke fungerer.  
 
Når vi som foreldre observer andre barn og det går noen varsellamper. Hva vil skolen at vi 
gjør?  
Svar: Hvis mulig kan man snakke med foresatte. Hvis ikke, kan man snakke med lærer og 
sosiallærer. Det er lavest nivå. Hvis ikke dette fungerer må man kontakte den nærmeste leder. 
Dersom det ikke fungerer kontakter man rektor.  
Jo tidligere man varsler, jo bedre er det for videre arbeid.  
 
Hjertesone 
 Vi står på liste.  
 
Søppelbil 
Det er dialog med Avfalls- og Gjenvinningsetaten. De ønsker at skolen logger aktivitet.  
 
Kollektiv straff 
Kollektiv straff er ikke tillatt, og det er vedtatt i lovverket. Det er kun den eleven som har brutt 
regelverket som kan få sanksjoner.  
Dette er tatt opp med lærere, og skolen skal jobbe med dette både kort- og langsiktig.  
 

3. Saker til oppfølging 
fra forrige referat 

Rosenholmdagen-kommisjon 
FAU skal kartlegge om det er mulig å søke midler til Rosenholmdag neste år. Det skal også 
lages en oppskrift på Rosenholmdagen for videre bruk.  
 
Dugnad 

 



Det er kommet et forslag om dugnad og det er realistisk at dette gjennomføres til våren 2023. 
Forslag til hva man kan gjøre:  

- pynte til 17. mai  
- rydde og vaske 
- rydde og stelle blomsterbedene og de blå kassene 
- fikse gjerde på overside av den store lekeplassen 

 

4.  Foreldremøte 
Før siste foreldremøte var det arrangert et formøte. Flere FAU opplever at dette kunne vært 
mer konstruktivt, og at FAU i større grad bør diskutere hva slags innspill man kan komme med 
på for-møtet. Kan FAU være tidligere ute med å diskutere dette i felleskap FØR for-møtet slik 
at temaer på formøtet og foreldremøtet er mer konkret? Dette kan føre til bedre dialog 
mellom klassekontakt og foreldre.  
Bakgrunnen for denne diskusjonen er at foreldremøtet kan bli veldig generelt og ikke så 
konkret.  
Det er flere i FAU som opplever at det er vanskelig å snakke om klassen sin når foreldremøtet 
er på tvers av trinnet. Det blir for lite personlig. 
 
Foreldremøtet i gymsalen oppleves langt, og det er et ønske om mer tid i klassehuset.  
 
Det er vanskelig å delta på foreldremøtet når alle trinnene har møte samme dag. Det MÅ 
være mulig å dele opp. Eksempelvis kan det gjøres slik:  
1-4.trinn en dag 
5.-7.trinn en annen dag  
Fellesdelen fra rektor spilles inn på video og distribueres til ALLE.  
  
Form til foreldremøte i klassen:  

1. Status for klassen - lærer oppsummerer 
2. Har foreldrene noen punkter de vil diskutere? 

 

Mia deler innspillene med 
rektor 

5. Halloween-stunt:  
Gode tilbakemeldinger fra barn. Vanskelig å rekruttere foreldre til stuntet. 
 

Spørre Elevrådet om de 
vil være med? Ta kontakt 
med Vivian, sosiallærer.  



Advent/Julestunt blir fredag 16. desember. 
Dele ut pepperkake og spille julemusikk for eksempel?  
 

Hvem følger opp? 

6.  Eventuelt 
Bursdagsgaver: kan FAU bidra til at bursdagsfester har mindre fokus på gaver slik at ingen 
ekskluderes? 
Det foreslås å formulere en tekst om «hvordan feire bursdag».  
 

• Hvor ha bursdag? 

• Hvem skal man invitere?  

• Flytte fokus på gaver. For eksempel: vippse et beløp til foreldre. Ikke ha felles 
gaveåpning. Maksbeløp på gave.    

 
Klassetreff: Fjerde trinn hadde klassetreff på utekjøkkenet i Holmliaparken. Anbefales for 
andre klassetreff. Der er det pizzaovn, griller, bålpanner, vask (vann kommer til våren) og 
kjøkkenbenker. Man tar med ved, mat og annet utstyr for å lage mat.  
Belysning på kvelden.  
 

 
Lage en inspirasjonstekst 
som sendes til alle 
foreldrene på skolen 
(Astrid)  
 

10. Høstens møteplan 1. september, formøte fra kl 16.30-18. 
Deretter: 1. oktober, 3. november, 1. desember 18.00 

 

 


